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Przewodniczajcy Rady —Marek Chwialkowski otworzyi obrady XLI sesji Rady Gminy
w Daszynie.
Powital przybylych na obrady sesji: radnyck,. sottysow.,. Wojta—Zbigniewa Wojterf?.
'Selcjetaiza Ominy-Maroasza GralewsHego^Batwt^K^zmareTk-STkafbiuka Gminy.

Przewodniczajcy stwierdzil, ze sesja jest prawomocna do podejmowania uchwal, poniewaz
uczesrniczy w niej 13 radnych rj.87% ustawowego sfcfadu Rady. Nieobecni radni: J.Cichonska
i Cz. Bartniak.

A&2
Przewodniczacy przedstawit porza_dek obrad.
Wojt wystapil z wniosfciem o poszerzenie porzajdku obrad o nastejpuja_ce uchwaly:
-w sprawie okreslenia kryteriow rekrutacji do klas pierwszych szkoi podstawowych, dla
ktorych organem pro wadz^cym jest Gmina Daszy^ia do postepowania rekrutacyjnego dla
iandydatow zanaieszik-ai '̂eh -poza-obwodami szfeoi,
-w sprawie okreslenia kryteriow rekrutacji na drugim etapie postepowania rekrutacyjnego do
oddzialow przedszkolnycit w szkolaoh podstawowych prowadzonych przez Gmin§ Daszyna,
-stanowisko w sprawie planowanej budowy elektrocieplowni na biomas? na dzialce nr
ewidencyjny 27, obreb Daszyna, gmina Daszyna.
RMSy T.DySiy srwiefdzii, ze Ffzeweffiiezaey zwelaf sesj^ -na o .gedzinie 1-8.0'O' z dese
obszernym porza_dkieni obrad, a Wojt jeszcze proponuje koiejne trzy uchwary. Jest to
niepowazne zachowanie.
Wojt powiedzial, ze dwie pierwsze uchwaly wynikaj^. z terminow zmian, jakie w zakresie
rekrutacji do przedszkoli i szkol wprowadza reforma oswiaty. Trzecia uchwala dotyczy
budowy .elefctnacieplowni i jest wymagana do nzupsfaienia zlozouego wniosku .o
dofinansowanie. Pismo w sprawie uzupeinienia wniosku wpfynelo po przeslaniu materialow
na sesj§. Jezeli Rada nie zgodzi si? na wprowadzenie uchwai pod obrady dzisiejszej sesji
konieczne b^dzie zwoianie nast^pnej w trybie nadzwyczajnym.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze radni wnioskowali o dol^czanie mapek do uchwai
dotyczajcych dzialki i jest to nie realizowane.
Hadny feT)a'brows'ki stwierdz2, ze zgodnie z przedstawlon^ tresciq. uchwaly, Rada ma
wyrazic stanowisko czy zgodnie z prawem na dziatce nr 27 oznaczonej w planie
zagospodarowania przestrzennego, jako funkcja ushigi oswiatowe moze powstac
elektrocieplownia. W uzasadnieniu do uchwaly przyj^to tez§, ze elektrocieplownia to obiekt
towarzysza_cy szkole, co jest ewidenrn^. kpina_ i lekcewazeniem Rady. Byla propozycja
"s^e^e-gotoWe'gd'6m6Wfe1fifa']^e'sTa pTOje^^
tym temacie nie dzieje. Radni glosuj^. nie majac podstawowej wiedzy na temat tak ogromnej
itfvvestycji.
Radny zglosil wniosek o odrebne glosowanie przyj^cia do porzajdku obrad kazdej z uchwal.
Wojt powiedzial, ze uchwala w formie stanowiska rady jest wymogiem fprrnalnym
•Hziapeinienia-wniosku. -<3a3Aa-maiaa-te-ezas-(ioi-onea-n3.area-br. ¥emat-eiefctroeiepi-owfli w
szerszym zakresie b^dzie omowiony na wspolnym posiedzeniu komisji stafych, jak bedzie juz
wszystko przy goto wane do realizacji tej inwesrycji. Nie ma sensu dyskutowac nad tematem,
ktory jest wtrakcie procedowania. Jak wszystkie procedury pomyslnie zostan^. zakohczone
bedzie wszystko przedstawione i omowione.

-fMSy Cz.Bafffiiak. O'Beenyel 14 -fadfiyeE..
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Przewodniczacy poddal pod giosowanie wprowadzenie do porzajiku obrad nastejmjajcych:
-Uchwala w sprawie okreslenia kryteriow rekrutacji do klas pierwszych szkoi podstawowych.,
dlaTctorycli organem prowadzacym jest 'Gmina Daszyna do postejpowania rekratacyjnego dla
kandydatow zamieszkalych poza obwodami szkoi - 10 giosow ,,za" przyjeto do porzadku
- Uchwaia w sprawie okreslenia kryteriow rekrutacji na drugim etapie postepowania
rekrutacyjnego do oddzialow przedszkolnych w szkolach podstawowych prowadzonych przez
Gmin? Daszyna -11 giosow ,,za" przyjeto do porzadku obrad,
- Uchwaia stanowisko w sprawie pianowanej budowy eleklTOclepto'wni na'bioffitas? na'dzMce
nr ewidencyjny 27, obreb Daszyna, gmina Daszyna - 8 giosow ,,za" przyjeto do porzadku
obrad.
Porz^dek obrad po zmianaoh :

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum .
2. jPrzyj^cie porzadku o'brad.
3. Zapytania i wolne wnioskl
4. Sprawozdania z dzialalnosci ini^dzysesyjnej komisji stafych Rady Gmirry w Daszynie.
5. Sprawozdanie z dzialalnosci mi§dzysesyjnej Wojta Gminy Daszyna.
6. Podj^cie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

mszpa SSL im 2-017-2030'.
7. Podj^cie uchwaiy w sprawie zrnian w budzecie Gminy Daszyna na 2017 rok.
8. Podjecie uchwaty w sprawie zmian w uchwale Nr XXXIX/202/2017 Rady Gminy

w Daszynie z dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji
dla publicznych oraz niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania
prze.dszkaln.ego .oraz zakresu i trybn konfcoli prawidtoBiosci ioh p0brania
i wykorzystania.

9. Podjecie uchwaiy w sprawie niewyrazenia zgody na wyodr^bnienie srodkow
stanowiacych fundusz soiecki w budzecie gminy na 2018 rok.

10. Podjecie uchwafy w sprawie przyj^cia programu opieki nad zwierzetami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzaj: na terenie Gminy Daszyna
w2017roku.

11. Podjecie uchwaiy w sprawie dostosowania sieci szkoi podstawowych i gimnazjum
do nowego ustroju szkolnego.

12. Podj?cie uchwaiy w sprawie okreslenia kryteriow rekrutacji w drugim etapie
postejpowania rekrutacyjnego do oddzialow przedszkolnych w szkolach
podstawowych prowadzonych przez Gmin§ Daszyna.

13. Podjecie uchwaiy w sprawie okreslenia kryteriow rekrutacji do klas pierwszych szkoi
podstawowych, dla ktorych organem prowadza_cym jest Gmina Daszyna do
postepowania rekrutacyjnego dla kandydatow zamieszkaiych poza obwodami szkoi.

14. Podjecie uchwaiy stanowisko w sprawie planowanej budowy elektrocieplowni na
biomas? na dzialce nr ewidencyjny 27, obr?b Daszyna, gmina Daszyna.

15. Podjecie uchwaiy w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie kolejnych umow
dzierzawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat

16. Podjecie uchwaiy w sprawie przekazania do Wojewodzkiego Sajdu Administracyjnego
w Lodzi skargi Regionarnej Izby Obrachunkowej w Lodzi wraz z odpowiedzia. na

*_> »_

17. Przyj^cie Sprawozdania z dzialalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spoiecznej w
Daszynie za rok 2016 oraz Raportu z realizacji zadan z zakresu wspierania rodziny
za 2016 rok oraz potrzeby na 2017 rok zwiazane z realizacj^. ww. zadan.

18. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.
19. Przyj^cie protokotu z .astatniej sesji.
20. Sprawy rozne.
21. Zakonczenie obrad.
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Przewodniczacy poddal pod glosowanie przyj?cie porza_dku obrad ze zmianami.
Porza_dek obrad przyj?to bezwzgl^dnjj. wiejcszoscia^ gloso w pJ3S ĴL£lL^2a:!!
,,wstrzymuj acy ch".

A<L3
Zgloszono nast?puja_ce pytania:
Radny M-Bawej zapytal kiedy rozpoczna_ si? remonty drog gminnych gruntowych. Zwrocil
uwag?, aby w tym roku gmina zakupita kruszywo lepszej jakosci.
Urzajdzenia fotowoltaiczne zostaty zle zamocowane i wszystko si? rozkr?ca.
Radny T.Dymny zapytai, jaki jest status prawny budynku w Mazewie, gdzie zamieszkuje Pan
Kornacki- byfy koscielny? Czy gmina ma cos wspomego z tym budynkiem? Czy Wojt wie,
co si? stalo si? ze scianami wewn?irznymi budynku po bylym GOK-u i kto ponosi za to
odppwiedzialnosc? Jakte dzialania podjaj: Wqjt w sprawie wsparcia fmansowego dla
M.E)omaniewsidej uzdoinionej sportowo uczennicy Gimnazjum w 'Daszynief Kolejne pytanie
dotyczy sprawa budowy kanalizacji w Daszynie. Podobno mieszkancy rozmawiali na ten
temat z Wojtem, ktory bardzo optymistycznie zapatruje si? na potrzeby rnieszkancow.
Pvadnv HLDabrowski zapytai czy jest koncepcja budowy wodocia^gu do 4 zabudowan w
Jarochowie na odcinku od drogi krajowej w Merunku Jarochowka?

odnalezionej w Mazewie. Temat byl przedstawiony na ostatnim wspolnym posiedzeniu
komisji stafych rady. Czy gmina podejmuje dzialania w zakresie przegla_d6w gwarancyjnych
kolektorow slonecznych ogrzewaj^cych wod?.
Przewodniczacy zapytai kiedy rozpocznie si? modernizacja SUW w Korytach poniewaz
mieszkancy narzekaj^ na zl̂ . jakosc wody.
Soltys K.Gasiorowicz zapytai kiedy b?dzie wykonywany remont drog asfaltowych.
Soltys D.Kaczmarek zapytai czy jest mozliwe podla^czenie Nowej Zelaznej do linii gazowej ,
ktora b?dzie budowana do Starej Zelaznej?
Na obrady sesji przybyla radna J.Cichonska Obecnych 15 radnych.

Ad.4
Komisja Socjalno-Bytowa przedstawila protokol z posiedzenia odbytego w dniu 9 stycznia
2017 r. z tematem ,,Sprawozdanie z dzialalnosci komisji za 2016 rok.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze z przedstawionych wnioskow komisji za 2016 rok wojt
zrealizowal tylko jeden dotycza_cy przeniesienia na parter biblioteki znajduja_cej si?
w palacu w Daszynie. Poprawilo to warunki biblioteki tylko polowicznie poniewaz zsmczna.
cz?sc ksi?gozbioru pozostawiono na strychu.
Radna LZawadzka stwierdzila, ze nie ma juz problemu smrodu w Osrodku Zdrowia w
Daszynie.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze w trakcie wizyty Komisji w ubiegtym roku ten problem
zgiaszaia Pani Szl?k prowadz^ca NZOZ LILMED. Przyczyna smrodu prawdopodobnie lezy
po stronie wadliwie wykonanej kanalizacji.
Wojt odpowiedzial, ze wnioski komisji sq.mu znane i analizowane, ale nie zawsze wszystko
uda sie. zreallzowac. Realizow^ane sa_ w miare. mozliwosci .
Komisja Rewizyjna przedstawila protokol Nr 2/2017 z posiedzenia odbytego w dniu 10
fiafea 2017 -f. z tematem ,.,K&Stf61a delegaej-i i wyjaz'dow sluz§ewyeS za fefc 20'1€.
Komisja Rozwoju Spoleczno-Gospodarczego przedstawila protokol z posiedzenia odbytego w
dniu 10 marca 2017 r. z tematem ,.Zapoznanie si? z funkcjonowaniem oswietlenia ulicznego
na terenie Grniny Daszyna i wypracowanie stanowiska Komisji
Soltys D.Kaczmarek w nawiajzaniu do przedstawionej tresci protokolu zapytai dlaczego
z Firm^. R-omex wydobywaja^ca kruszymo' na terenie grainy Daszyna W.6jt negocjuj.e warunki
porozumienie, a kilka lat wczesniej od innej finny z tej samej branzy gmina zaz^dala kaucji
za uzytkowanie drogi przy transporcie kruszywa?
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Wojt powiedzial, ze Firma Romex miala kopalnie w Starym Siawoszewie i korzystala
z drogi gruntowej od Starego SJawoszewa do drogi powiatowej w kierunku drogi krajowej.
W pewnym momencie na drodze powiatowej znalazfy si? znaki ograniczaja_ce ruch.
Starostwo wskazafo Firmie przejazd droga^ Stary Slawoszew-Walew .
Gmina nie moze samowolnie postawic znakow drogowych ograniczajapych ruch drogowy.
Wystosowane zostaio pismo do Starostwa o wskazanie do przejazdu droga^ od Pana
Kaczmarka do drogi powiatowej Slawoszew-Daszyna, ale jest to droga na gruntach
prywatnych.
Softys D.Kaczmarek zapytal dlaczego od jednych przedsiebiorcow pobiera si? kaucje w
wysokosci 40.000 zt za mozliwosc z korzystania z drogi , a od innych nie pobiera si? takich
wptat
Wojt powiedziat ze na poczatku nie bylo skarg od mieszkancow Slawoszewa, ze droga ulega
zniszczeniu. Ta'kie sygnafy pojawity si? dopiero pozniej.
Przedstawiciel Firmy najpierw deklarowal \vplat? na rzecz gminy 100.000 zl , a pozniej
zmieniJa na propozycje wykonania remontu drogi.
SoJtys D.Kaczmarek powiedzial, ze aby bylo sprawiedliwie wobec stawki kaucji pobranej od
niego, Finna Romex powinna wplacic 300.000 zl

stwiefdzil, ze dfega ©S S-ffiFeg© SJaweszew .Kol© Pafia KaezSafKa et© dfegi
powiatowej zostala wybudowana nielegalnie, bez zezwolenia na prywatnym gruncie.
Radny HDabrowski powiedzial, ze Pan P. Jozwiak owczesnego Wojta Gminy Daszyna
zostala wydana koncesja dla Firmy Romex.. Wojt przedstawia tylko polowiczn^. prawd?.
Radny na jednej z najblizszych sesji lub wspolnych komisji szerzej przedstawi ten temat
Radzie.

Ad. 5
Wojt przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci mi?dzysesyjnej stanowia_ce zalacznik do
protokohi.

Ad.6
Skarbnik Grainy przedstawila objasnienia do uchwaly Nr XLI/208/20 17 w sprawie zmian
Wieloletniej Prognozy Finansowej Grainy Daszyna na lata 2017-2030.
Skarbnik Gminy poinformowala, ze w dniu dzisiejszym pojawily si? kolejne zmiany do
WPF-ti, ktore zostaly rozpisane i przekazane przed sesj^. radnym. Skarbnik odczytala
ostateczna wersje proponowanych zmian, ktore dotyczyly rozdziahi 40003 -Inteligentne sieci
energetyczne na terenie gminy Daszyna, rozdzial 40004-Budowa lokamej infrastruktury
d5'strybucji gazu ziemnego, rozdzial 85202- Adaptacja i rozbudowa istnieja_cego budynku w
Drzykozach w celu dostosowania do swiadczenia ushig pomocy spolecznej oraz zakup
vyyposazenia obiektu. Zmiany obejmuja_ lata 2018-2019.
Radny T.Dvrany poprosii o szersze omowienie powodow zmniejszenia docfaod6w
majatkowych w 2017 roku . Przyczyny zmniejszenia dochodow o 175.000 od Snowman
Foods.
Wojt wyjasnil, ze miala bye wptata od Firma Snowman Foods w ramach przedsi?wzi?cia

promocja gospodarcza-targi zagraniczne. Poniewaz zadanie nie b?dzie realizowane
wyMeslSna z§stala wpfata. Usiinifto f ©wSaez -pIaSowaS4 wflat? ©d F-imiy LBIBER poaiewaz
RIO zafcwestionowalo budow? linii gazowej na terenie innej gminy bez porozumienia .
Gmina nie rezygnuje z tego zadania. Rozwazana jest mozliwosc realizacji inwestycji przy
wspolpracy z PKG Daszyna, co nie b?dzie wymagalo porozumienia mi?dzygminnego.
Sprawa jest w toku. Firma LEIBER jest nadal zainteresowana wspolpracy. w zakresie
gazaci^gu, jak rowniez mieszkancy gminy Kxasniemce, gminy Daszyna .ad stroxty p»ino:cnej.
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Budowa gazociajju w tamtym kierunku pozwoli na podla_czenie si? do gazu mieszkancow
Nowej Zelaznej. Burrnistrz Krosniewic podpisanie porozumienia uzaleznia od wyfconania
przez Groin? Daszyna remontu drogi do Wymyslowa. Takie nastawianie do sprawy nie wrozy
dobrej wspofpracy.
Sottys D.Kaczmarek zapytai czy gmina ma uzgodnione warunM przejscia z gazoci^giem
wzdluz kolejki wajskotorowej. Podobno ma ruszyc kolejka zabytkowo-turystyczna na odcinku
Kajew-Chodow w stron? Ozorkowa.
Wojt powiedzial, ze byry rozmowy z PKP na polozenie lim'i gazowej za drobna^ wplata_.
Radny T.Dymny zapytai o eel zwiekszenie wydatkow o 25.000 zi na ,,Inteligentne sieci..,,".
Wojt powiedzial, ze sa_ to wydatki zwiazane z kolejnymi dzialaniami zwiajzanymi
z elektrocieplownia_. Gmina otrzymala dofinansowanie na labolatorium oraz na ,3udow?
pasywnego budynku uzytecznosci publicznej-budynek socjalny w Mazewie".
Radny T.Dymny. zapytai o zwiekszenie wydatkow na ,,Przei>udow? lokalnycn drog...'" o
kwot? 15.000 zl.
Wojt odpowiedziaJ:, ze ŝ . to wydatki zwiajzane z wycink^. drzew i innymi pracami zwiajzanymi
z przebudowa drog.
Radny T.Dymnv zapytai o zwiejcszenie o 30.000 zl na ,,Uzbrojenie terenow inwestycyjnych
0aszySa" oraz-zalSiejszeSle 0 330.72 ,̂-00-z! ,,UzgfojeBie tefeMw'iflw&s^Gfg-nye? Kelyta".
Wojt powiedziat, ze na poprzedniej sesji za duzo zdj^to z wydatkow na gazoci^g. Jezeli
chodzi o Koryta to przewiduje si? mniejsze koszty. B?d .̂ dodatkowe pienia_dze na wykup
gruntow na poszerzenie drogi. Planowany jest wykup gruntow od mieszkancow Kx^zelewic.
Radnv J.Kinski zapytal czy Firrna RyoalCMcken dokonata juz dobrowolnej wplaty na rzecz
gminy?
Wojt odpowiedzial, ze jeszcze nie wpiacila.
Wojt powiedziai., ze zmniejszeniu ulegaja^ piano wane wydatki na adaptacje budynku w
Drzykozach, przewidywane s^nizsze fcoszty. Zwiekszane s .̂ wydatki o 15.000 z} na budow?
budynku pasywnego w Mazewie. Jest to zwiazane ze ziozonym przez gmin? wnioskiem o
dofinansowanie. Wprowadzone zostaje po stronie dhigu sprzedaz zwrotna wraz z kosztami
dzierzawy.
Radny T.Dymny stwierdzit, ze pami?ta jak Pani Skarbnik powtarzafa o sprawozdaniu Rbz
i twierdzila., ze sprzedaz zwrotna nie jest dhigiem.
Skarbnik odpowiedziaia, ze ma nadziej? iz radny teraz b?dzie podawal prawdziwe kwory
dhigu.
Sekretarz poinformowai, ze po przeprowadzonej kontroli przez Urza_d Sfcarbowy,
gmina musi dokonac samoopodatkowania podatkiem od nieruchomosci z takich obiektow jak:
hydroforni., gruntow, kofitowni, pozostafych budynkow, drog. L^cznie stanowi to kwote 192
443 zi, ktora zostaje wprowadzona do budzetu gminy zarowno po stronie dochodow, jak i
wydatkow. Kwoty tej radni nie maja uwzgl^dnionej w otrzymanych dokumentach.
Weft pewiedziai, ze Ur^d SkafBowy po kenlfoli Mkazaf opedaifc&wae fowSiez &ogi,
ktorych gmina nie jest wiascicielem. Doty czy to nieruchomosci znajdujapych si? na terenie
gminy bez uregulowanych kwestii wiasnosci., ktore starostwo przypisaio gminy.
Sa_ rowniez dobre strony kontroli, poniewaz okazalo si?, ze Gmina Daszyna nie powinna
placid Gminie Witonia podatku od urzajdzen gazowych. Gmina jest zwolniona z takiego
padatfcu. .Gmina Witom'a h?dzie musiai .dokonac zwrotu pobranego' pndatkxt. Eodobna
sytuacja dotyczy podatku zaplaconego Gminie L?czyca, ktora dokonala juz zwrotu.
Radny H.Dabrowski zapytai czy Firma RyoalChicken dokonaia dobrowolnej wplaty na rzecz
Gminy. Zgodnie z umowa_ do 15 marca 2017 r. powinna wplacic 300.000 zl i do 30 kwietnia
2017 r. 100.000 zi. Jakie przewidziane s^konsekwencja wobec Firmy za nie wywiajzanie si? z
umownych terminow wplat?
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Radny stwierdzil, ze zapoznal si§ z trescia_ umowy zawartej z Snowman Foods na dostawe.
gazu. Z zapisow umowy wynika., ze Fiona bgdzie placita nizszg. stawkf? za gaz... az do
momenta odzyskania kapitatu przekazanego w formie dobrowolnej wpiaty.
Zdaniem radnego spore watpliwosci budzi kwestia rozliczania przesylu do Garbalina.
W tyrn przypadku gmina doplaca .
Wpisywanie do budzetu i WPF-u srodkow z Niemiec na elektrociepiownie jest obwarowatte
wieloma zaleznosciami. Pieniajdze nie b^d^. wplywaiy do budzetu gminy, ale bezposrednio na
konta wykonawcow. Czy w takiej sytuacji powinny bye wpisane do budzetu gminy.
Jest uchwala RIO, ze uchwala w sprawie uchwalenia budzetu gminy na 2017 rok jest podjeja
z naruszeniem prawa. Radny wymienil planowane w tym roku inwestycje: drogi, uzbrojenie
terow inwestycyjnych, termomoderrhzacja, rozbudowa i wyposazenie budynku w
Drzykozach, budowa gazocia_gu, inteligentne sieci. Czy gmin§ stac natyle inwestycji
ggkretarz powiedziat, ze gmina ma do "budzetu wpfywy z dystrybucji gazu do Garbalina
Wojt powiedzial, ze Firma RyoalChicken wspoffinansuje zadanie w zakresie zbrojenia
terenow inwestycyjnych. Obecnie jest kwestia zlozenia wniosku, Jest deklaracja
wspottinansowama przebudowy drogi. Gmina nie podejmie dziaia jezeli nie b?dzie wpiaty.
Jezeli chodzi o wpiaty do 15.03 i 30.04.2017 r. to jest w tej sprawie aneks do umowy.

Taryfy za gaz s .̂ uzgodnione z urze/iern regulacji energetyki. Taryfy sa. widoczne na stronie
urz^du. Umowa z Snowman Foods w zakresie taryf jest opracowana na podstawie tych
uzgodnien. Podobna syruacja ma miejsce z Garbalinem.
Budowa Zakladu w Korytach stopniowo jest reahzowana.
Radny H-Dabtowski zapytal .co kortkxetnie h?.dzie budowane w Korytach.
Wojt powiedzial, ze wykonana b?dzie modernizacja SUW i budowa przyl^cza
wodociqgowego do Zakladu, budowa gazociajju od Janic do Koryt..
Radny T.Dymny zapytal kiedy jest przewidywane uruchomienie zakladu ?
Wojt powiedziai, ze przewidywany rozruch zakladu piano wany jest na pazdziernika 2017 r.
Obrady sesji opuscila radna M.Grabowska. Obecnych na sali 14 radnych.
Zakonczono dyskusj?.
Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal? Nr XLI/208/2017 w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna na lata 201 7-2030. Wynik glosowania:
Za 11
Przeciw 0
Wstrzymuja_ce 3
Uchwal? przyj^to wi?kszoscia_ glosow .
Wojt przypomnial, ze uchwala b?dzie zawierala zmiany przedstawione radnym przed sesja_ na
odrebnych kartkach oraz kwoty po stronie dochodow i wydatkow wynikaj^ce
z samoopodatkowania gminy, ktore przedstawiali Sekretarz i Skarbnik .

Ad.7
Skarbnik Gminy przedstawila zrniany w budzecie gminy Daszyna na 2017 rok plus to co bylo
mowione przy WPF-ie o samoopodatkowaniu gminy i zwi^kszenia po dochodach i
wydatkach o 192 443 zl.
Radny M.Pekefsla zapytef o keakfetay eel fcw&iy IO'0'.OW zl'€a •pfzeSudo-w? dreg.
Wojt powiedzial, ze jest to kwota na wykonanie zjazdow na skrzyzowaniach drog gminnych z
powiatowymi. Wynika to z zapisow porozumienia zawartego pomi^dzy gmina^ a powiatem.
Chodzi o drogi, na ktore gmina otrzymala dofinansowanie na przebudow?.
Radny H.Dabrowski zapytal o zwrot dotacji na spoleczenstwo informatyczne?
WJort wyjasnil, ze kontrola zakwestionowaia sprawy zwiazane z .opr0gram.owaniem na
serwerach. Finna odpowiedzialna za wykonanie zobowiajzala si? do poprawy
oprogramowania.
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Radny H.Dabrowski stwierdzil, ze nowelizacja budzetu gminy na 2017 rok wynika z tego, ze
RIO stwierdzilo., ze uchwala w sprawie uchwalenia budzetu na 2017 podjeta zostala z
naruszeniern prawa .Uchwala kolegjum RIO w ILodzi powinna bye przedstawiona Radzie.
Opracowano zmiany do budzetu, a radni nie mieli mozliwosci zapoznac si$ z zarzutami
przedstawionymi pizez RIO.
Zakonczono dyskusj?.
Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal? Nr XLI/209/2017 w sprawie zmian do
budzetu gniiny Daszyna na 2017 rok.
Wynik glosowania:
Za 11
Przeciw 0
Wstrzymuja^ce 4
Uchwaie przyjeto wie'kszoscia^ giosow.
Przewodniczacy ogtosii 10 minutowa przerw? w obradach.
Wznowiono obrady. Obecnych 15 radnych.

Ad.8
z -powtedziai, zB -w awupku f -wmeskaSi -zgT;asmaymi pmsz -MSaysfi of-az

informacjami od Stowarzyszen prowadz^cych niepubliczne inne formy wychowania
przedszkolnego, ze dalsza ich dziaialnosc jest pod znakiem zapytania z powodu znacza_cego
obnizenia kwoty dotacji przygotowany zostal projekt uchwaly. Zmniejszenie kwoty dotacji w
2017 roku wynika z przyjecia do wyliczenia wydatkow biez^cych na prowadzenie
przedszkola publiczaego przez najblizsz^ gmin?, ktox^ jest .Qmina £xora Smi^t&j Malgorzaty.
Wskaznik przyjety uchwaly ze stycznia wynosi 50%. Sprawa wyliczenia wydatkow biezapych
na prowadzenie przedszkola rozbija si§ o koszty na prowadzenie stolowki. Grnina Gora
Swietej Matgorzaty pomimo prowadzonej korespondencji nie wskazaia kosztow prowadzenia
stolowki w cze^sci doryczacej przedszkola. PodaJa wysokosc wpiat za wyzywienie, ktor^.
trzeba odjac od wydatkow na prowadzenie przedszkola. Podano ogolne koszty prowadzenia
stoiowki obsiuguj^cej szkoi^ i przedszkole, W zwiazku z tyrn przyjeto, ze caiosc kosztow
stolowki dzielimy na ilosc dzieci ze szkoiy i przedszkola i wynik mnozymy przez ilosc dzieci
z przedszkola.
Sekretarz przedstawil wzor wyliczenia na podstawie danych. udostepnionych przez Gmin§
Gora Swietej Malgorzary. Zaproponowano przyj^cie wskaznika 65%.
Sekretarz poinformowal., ze w uchwale jest zapis o wejsciu w zycie zapisow uchwaly od
1 kwietnia 2017 r. Moze to bye zakwestionowane przez RIO. Zobaczymy jak sytuacja si?
rozwinie po kontroli przeslanej uchwafy.
Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal? Nr XLF2 10/20 17 w sprawie trybu
udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych praz niepublicznych przedszkoli i innych. form
wycnowania przedszkolnego oraz zakresu i trybu kontroli prawidlowosci icn pobrania i
wykorzystania. Wynik glosowania:
Za 15
Przeciw 0
Wstrzymujace 0
Uelwaff -pizyjfte jedneglesaie.

Ad.9
Sekretarz poinforrnowal, ze Rada do 31 marca musi podjac uchwal? w sprawie funduszu
soleckiego na rok nastepny. Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie niewyodrebniania
funduszu soleckiego . Sekretarz odczytai uzasadnienie do uchwaly.
Sottys D.Kaczmarek zapytai na .co zostafy przeznaczone pieniaxize z funduszu soieckiego w
poprzednich latach?



W-6jt odpowiedzial?. ze w poprzednich latach rowniez nie byl wyodrebniany fundusz solecki.
Radny T.Dymny przekonywal o zaletach funduszu soleckiego dla rnieszkancow. W skall
kraju coraz wi?cej gmin wyodr?bnia fundusze soleckie. Procedury nie sa_ tak skonrplikowane
jak to jest przedstawiane. Soltys zwotuje zebranie wiejskie, na ktorym mieszkancy ustalaja^ co
planuja_ realizowac ze srodkow funduszu. W budzecie wyodrebniane 33. kwoty na ten eel i
Wojt musi przeprowadzic cala, procedur? przekazania pieniedzy. Softysi koncentruja^ si? na
wykonaniu zamierzonego celu. Dochodzi do tego jeszcze dotacja z budzetu panstwa.
Sekretarz stwierdzil, ze radny nie zna tresci ustawy o funduszu soleckim i opowiada bzdury.
Procedury zwiajzane z realizacja zadania Ja_cznie z dokumentacja i wyborem wykonawcy leza
po stronie solectwa.
Wojt stwierdzit, ze wyodrebniajXc funduszu rpzdrabnia si§ budzet grainy, ktory nie jest duzy,
a mimo to realizowane jest \viele inwestycji dla dobra wsz>rstkicn mieszkancow.
W rzeczywistosci kwoty z funduszu nie sa_ duze. Solectwo wielkosci Jackowa moze
uzyskac 1000 zl . Za takg. kwot? niewiele mozna zrobic, a wszelkie procedury z tym zwiajzane
trzeba przeprowadzic. Gmina w miar? mozliwosci stara si? realizowac potrzeby solectw.
Radny H.Dabrowski stwierdzii, ze takie zniech?cajajce dzialanie gminy, blokuje motywacje
-SieszkaH'eQW do -wl̂ zeSia si§ -W spfiawy spofeexne -seleef-wa. Wojl -ws^sQa-H -ws^sfke
obiecuje, ale nie koniecznie realizuje. W przypadku podj^cia uchwary o wyodr^bnieniu
funduszu soleckiego, solectwa przed uchwaleniem budzetu robia_ zebrania i przedstawiaj^.
propozycje wykorzystania przyznanej kwoty w ramach funduszu. Dotyczy to budzetu
przyszlorocznego. Jest to forma mobilizacji do zaangazowania si? solectw i przedstawienie
pzoj.ektow .do realizacji. Musz^ .one spelniac wymogi .okreslone w nstawie.
Zakonczono dyskusj?
Przewodniczacy poddal pod giosowanie uchwal? Nr XLI/211/2017 w sprawie niewyrazenia
zgody na wyodrebnienie srodkow stanowi^cych fundusz solecki w budzecie gminy na 2018
rok. Wynik glosowania:
Za 10
Przeciw 3
WstrzymuJ3.ce 2
Uchwal? przyj?to wiekszoscia_ glosow.

Ad,10
Przewodniczacy przedstawil uchwat? Nr XLI/212/2017 w sprawie przyjecia programu opieki
nad zwierz?tami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzajt na terenie Gminy
Daszyna w 2017 roku.
Nie zgloszono pytan.
Sal? obrad opuscili radni : Kinski i Kaczmarek. Obecnycb. 13 radnych.
Przewodniczacy poddal pod giosowanie uchwal?.
Wynik glosowania :
za- 12,
przeciw - 1,
wstrzymuj^ce -0.
Uefiwal? -przyj?t©

Ad.ll
Przewodniczacy przedstawil uchwal? Nr XLI/213/20 17 w sprawie dostosowania sieci szkol
podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego.
Sekretarz poinformowal... ze uchwala zostala pozytywnie zaopiniowana przez Kuratora
Oswiaty w Lodzi.
Nie zgloszono pytan.
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Przewodniczacy poddal uchwal? pod gtosowanie.
Wynik glosowania:
Za ' ' 13
Przeciw 0
Wstrzymuja_ce 0.
Uchwal? przyjeto jednoglosnie.
Na sale obrad powrocili radni Kinski i Kaczmarek Obecnych 15 radnych.

Ad,12
Sekretarz poinformowal, ze przepisy wprowadzaja.ee reform? oswiaty zobowiazuja_ organ
prowadza_cy do podjecia uchwal dotyczacych zasad i kryteriow przeprowadzenia rekrutacji do
oddziaiow przedszkolnych przy szkolach podstawowych i do klas pienvszych szkoi
podstawowycit. Termin podania do pubiicznej wiadomosci 'lay^teriow to 15 'kwietnia. 'Dlatego
na dzisiejszej sesji uchwaty zostaly radzie przedstawione.
Nie zgJoszono pytan.
Przewodniczacy poddat pod gtosowanie uchwat? Nr XLI/214/2017 w sprawie okreslenia
kryteriow rekrutacji w drugim etaple post^powania rekrutacyjnego do oddziaiow

Wynik glosowania:
Za 15
Przeciw 0
Wstrzymujajce 0
Uchwale przyjeto jednogtosnie.

Ad.13
Przewodniczacy przedstawi! uchwai? Nr XLI/2 1 5/20 1 7 w sprawie okreslenia kryteriow
rekrutacji do klas pierwszych szkot podstawowych, dla ktorych organem pro wadzajsym jest
Gmina Daszyna do post?powania rekrutacyjnego dla kandydatow zamieszkalych poza
obwodami szkoi.
Nie zgloszono pytan.
Przewodniczacy poddal uchwal? pod glosowanie.
Wynik gfosowania:
Za 15
Przeciw 6
WstrzymujajDe 0.

przyjeto jednogtosnie.

Ad.14
Weft efiamvit zapisy uefiwaly Nf XLI/2 1 S/20I7 stale wisko w sprawie -plaaawaSej Mdewy
elektrocieplowni na biomas? na dzialce nr ewidencyjny 27, obreb Daszyna, gmina Daszyna.
Gmina zlozyta wniosek o aplikowanie o srodki zewn^trzne na budow? elektrocieplowni,
ktory po wst^pnej analizie wymaga uzupeinien. Jednym z wymaganych dokumentow jest
przedstawiona radnym uchwala.
Zgadnie z sugestiami radnych xtstalenia, ze na wspomym posiedzerriu; komisji zostanie przez
fachowcow omowiona cala technologia budowy elektrocieplowni. Jednak aby rozmawiac
na temat inwestycji trzeba miec gwarancje; spi?cia finansowego pozwalaja_cego na realizacje
zadania. Obecnie gmina wystapila o dofinansowanie i jest procedowany nasz wniosek.
W planie zagospodarowania przestrzennego jest ogolny zapis dotycz^cy dzialki, na ktorej ma
powstac elektrocieplownia. Mapa przedstawiona radnym obrazuje polozenie dziaiki.,. na ktorej
znajduje si? gimnazjum, szkola podstawowa i kotiownia. Instalacje zwi^zane z
elektrocieplownia b?d^. posadowione w kierunku poinocnym.
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Kwestia interpretacji jest wazna, jezeli 53. watpliwosci. Jest wymog, aby taMe stanowisko
zaj?la Rada Grainy. Poniewaz w dniu dzisiejszym odbywa si? sesja uchwala zostala Radzie
pizediozona. Planowane urz^dzenia elektrocieplowni nie b?d% duze z racji ich rnocy. Majapa
powstac elektrocieplownia zastapi dotychcza^owa_ kotlowni?, ktora si? wyeksploatowala .
Dzi?ki budowie elektrocieplowni poprawi si? jakos wytwarzanej energii.
Radnv T.Dymny stwierdzil, ze jak budowano gimnazjum nikt nie przypuszczal, ze pod
oknarni szkofy b?dzie zlokalizowana elektrocieplownia. W miejscu gdzie powinny bye
obiekty sportowe niezb?dne dla uczniow buduje si? elektrocieplownie, ktora jest obiektem
uciajzliwym dla ludzi. Jest to zupelnie nie przemyslana koncepcja .
Radny zapyta-1 dlaczego pod uzasadnieniem do uchwafy nie podpisal si? jego autor.
Wojt powiedzial, ze cieplownie w duzych miastach buduje si? na peryferiach, a lokalne
elektrocieplownie ppwstaja_przy skupiskach rnieszkalnych. Dzi?ki tej inwestycji ulegnie
poprawie standard" dostarczanego ciepla. "Nieb?d^.to duze urzq.dzeniaj'ktore'koiidowaly by
z istniejapa infrastraktur% Chca_c sfcorzystac z nowosci technologicznych nalezy spelnic
wymogi. Uchwala wraz z uzasadnieniem zostala opracowana przez Pana G.Ferlinsliego —
pianist? i Pana A.Pelca-radce prawnego.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze elektrocieplownia moze bye wybudowana za drog% gdzie
anajdufe si? sSidSia glfMSowa.
Radny H.Dabrowski stwierdzi}, ze czekal, kiedy taka uchwala si? pojawi. Analizuja_c wniosek
ziozony przez gmin?, dopatrzono si?, ze jest niezgodny z zapisami planu zagospodarowania
przestrzennego. W planie jest zapis, ze sa_ to tereny na dzialalnosc oswiatowa i obiekty temu
sluzajce. Powinny powstac tarn obiekty sportowe towarzyszace oswiacie. Kazdy radny ma
sw4J gtos i powinien si? zastanowic .czy giosnĵ c ,,za" .chce aby .taki .obiekt powsiai pad
oknami szkoty.
Radny T-Dymny zglosil wniosek o imienne glosowanie nad uchwala,.
Wojt stwierdzi, ze z wypowiedzi radnego wynika, ze jest przeciwny planowanej inwestycji.
Dzi?ki elektrocieplowni stare urza_dzenia kotlowni zostan^. wymienione na
nowoczesne?. ktore beda_ sluzyc spoleczenstwu.
Radnv H.Dabrowski stwierdzil, ze elektrocieplownia jest budowana, aby produkowac chlod, a
nie jak to mowi Wojt aby sluzyc mieszkancom. Ta maszyneria b?dzie pracowac non stop.
Nie moze bye przestojow. Ladowanie ludziom i dzieciom szkolnym pod oknami takiego
kopcacego molocha jest niepowazne.
Radnv T.Dymny powiedzial, ze Wojt cz?sto w swoich wypowiedziach uzywa sformowania,
ze robi wszystko dla mieszkancow. Gdyby mila taki zamiar to konsultowal by z
mieszkancami najpilniejsze potrzebne . Ludzie czekaj^. na przyklad na kanalizacj?, ale tym
si? Wojt nie interesuje.
Wojt powiedziala, ze przy okazji budowy kotlowni, bloki w Daszynie zostaly
zmodernizowane. Lpkatorzy nie muszq. palic w piecach. Do kotlowni podl^czone zostaly
r6wniez straznica, dworefc, urz^d. W poprzednich latach bylo robione wiele dofcumentacji, ale
malo realizowano. Chcemy wykorzystac istniejapa_infrastruktur?. To co zostalo osiajpu"?te i
zrobione jest sukcesem nas wszystkich.
Radnv T.Dynrny powiedzial, ze Wojt mowi o sukcesie, ale zapomina w jakim stanie
ekonomicznym jest obecnie gmina. Stan katastrofy finansowej.
Budowa elektfoe-ieplewSi -zosMM •zaplagewana -i me da si? z -tym juzfite zfoBie, ale lekalizaeja
jest zupelnie nie trafiona.
Wojt wyjasnil, ze do lokalizacji elektrocieplowni nie mozna juz wprowadzac zmian. Bez
podstawne ŝ . obawy radnych poniewaz zaprojektowane urzq.dzenia s .̂ bardzo nowoczesne i
nie b?dzie to uciajzliwe sajsiedztwo ani dla mieszkancow, ani dla szkoly.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze gmina ma tylko jednega .oidbiorc? .cMoxiu:. £10 bsdzie jak si.?
wycofa.



- 11 -
Wojt odpowiedzial, ze jest to pewny odbiorca. Gmina dyspoiraje kolejnymi terenami
inwestycyjnyrni okolo 8 hektar6w? gdzie mogq, pojawic si§ kolejni inwestorzy? zainteresowani
korzystaniem z produktu elektrocieplowni.
Zakonczono dyskusj?.
Przewodrticzacy poddai pod glosowanie wniosek radnego T.Dymnego o przeprowadzenie
imiennego glosowania nad uchwala_.
Wynik glosowania:
Za 5
Przeciw 9.
Wniosek nie zostai przyj^ty.
Wojt stwierdzii, ze przykre jest, ze ta inwestycja ma sluzyc Daszynie, a radny Dymny tak si?
skandalicznie zachowuje.
•Radny T.Bymny stwierdzif, ze to jemu jest przykro, ze radni przy "kazdej propozycji
imiennego giosowania podchodza_ do tego negatywnie.
Przewodniczacy poddai pod glosowanie uchwaJ? Nr XLI/216/2017 stanowisko w sprawie
planowanej budowy elektrocieplowni na biomas^ na dzialce nr ewidencyjny 27, obreb
Daszyna, gmina Daszyna. Wynik glosowania:
Za 10'
Przeciw 2
Wstrzymuja_ce 3
Uchwal? przyj^to wi^kszoscia^ giosow.

A.d.15
Sekretarz pomformowai, ze uchwala Nr XLI/217/2017 w sprawie wyrazenia zgody na
zawarcie kolejnych umow dzierzawy po umowach. zawartych na czas oznaczony do 3 lat
dotyczy dzierzawy dzialek pod garazami i ogrodkami dla mieszkancow blokow numer 26,27 i
28 w Daszynie. Dotychczasowe umowy wygasaj^. z koncern kwietaia 2017 roku i dlatego
trzeba podja_c uchwalg dotyczapa przediuzenia umow na kolejne trzy lata..
Nie zgfoszono pytan.
Przewodniczacy poddai uchwal? pod glosowanie. Wynik glosowania:
Za 15
Przeciw 0
Wstrzymujape 0.
Uchwale. przyj^to jednoglosnie.

Ad.16
Sekretarz poinforoiowa, ze KIO w Lodzi zlozylo do Wojewodzkiego Sajdu Administracyjnego
skarg? na uchwal^ w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyria
na lata 2016-2036. Termin uchyienia uchwaiy min^. i dlatego RIO czyni to w postaci skargi.
Organ wykonawczy, ktorym jest Rada Gminy w Daszynie w ciajgu 30 dm od otrzymania
skargi musi ja przekazac do WS A w Lodzi wraz z odpowiedzia_.
Wojt powiedzial, ze zarzuty dotycza_ planowanych. dochodow z gazu i elektrocieplowni oraz
sprzedazy zwrotnej. Obecnie zostalo to juz naprawione, ale skarga dotyczy wczesniejszych
iieSwal. EMM Brawny iifz^dii stoi aa staaowisfcu, ze sfcofe gmi€a -napfawifa wskazaae
uwagi, RIO powinno odstajpic od dalszego procedowania. Skoro wplyn^la skarga niecb. ta
kwestie rozstrzygnie sa_d.
Raclny T-Dymny cal̂ . histori? tworzenia przez Wqjta budzetu RIO w Lodzi ocenia
negatywnie. Skarg^ trzeba przekazac do sajdu. Pytanie ile grain? b?dzie kosztowal prawnik.
W.6jt powiedzial, ze skarga zostanie przekazana .do s .̂du. Zobaczjiny, .czy sajd nzna fakt, ze
gmina uwzgl^dnila i poprawila wskazane przez RIO zarzuty do budzetu.



- 12 -
Radny HDabrowski stwierdzil, ze RIO przekazalo skarg? do Rady Gminy w Daszynie wi§c
Przewodniczajcy Rady powinien przekazac wraz z odpowiedzia_ skarg<g do WS A w Lodzi.
Radni powinni znac tresc odpowiedz na skarg$ zanim zostanie przesiana do sa_du.
Wojt powiedziat, ze w odpowiedzi b^dzie wskazanie , ze naprawiono juz to co RIO
kwestionuje, czyli dochody z gazu, elektrociepfowni i sprzedaz zwrotna.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze RIO uwagi wskazalo juz w opinii do projektu WPF-u, ale
Wojt to lekcewazyl.
Zakonczono dyskusj?
Przewodniczacy poddal pod giosowanie uchwal? NR XLI/2 18/20 17 w sprawie przekazania
do Wojewodzkiego Sajdu Administracyjnego w Lodzi skargi Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Lodzi wraz z odpowiedzia_ na skarg?. Wynik gtosowania:
Za 12
fizeciw 2
Wstrzymujajce 1
UchwaJe przyj?to wi?kszosci^. gtosow.

Ad. 17
Piz&we'dSiezgev z&pyfaZ fadHyel &sy m&jq, pyf&ma. lul iiwagi do ©S^maSego Sprawo-zSaSa
z dzialalnosci Gmiroaego Osrodka Pomocy Spolecznej w Daszynie za rok 2016 orazRaportu
z realizacji zadan z zakresu wspierania rodziny za 2016 rok oraz potrzeby na 2017 rok
zwi^zane z realizacj^. ww. zadan.
Nie zgloszono pytan.

Ad. 18
Wojt xidzielit odpowiedzi na pytania zgloszone w punkcie 3:
I/ Od wtorku rozpocznie prac? rowniarka na drogach gruntowych.
2/Budynek w Mazewie jest wlasnoscia^ parafii. Obecnie na mocy zawartej \imowyjest w
dyspozycji grainy. Mieszkania po ksigdzu Nawrockini zajmuje pracownik Snoman Foods.
Radny T.Dymny zapytai czy piaci czynsz.
Wojt potwierdzil, ze placony jest czynsz za lokal.
3/ W budynku po GOK-u doszio do p?kni?cia rury i wycieku wody pod budynkiem. Wyciek
trwal jakis czas. Sciany wewnetrzne nami?kry i doszio do ich porysowania.
4/ Uczennica M.Domaniewska w tym roku konczy gimnazjxim. Obecnie jest pod opieka
iVliejskiego Klubu Lekkiej Atletyki w L^czycy.
51 Kanalizacja w Daszynie jest tematem aktualnym, ale brak mozliwosci pozyskania
dofinansowania. S% srodki, ale dla duzych aglomeracji. Male miejscowosci nie maj^.
mozliwosci spelnienia wymagan przy naborze wnioskow.
6/ Urzajdzenia fotowoltaiczne sa_ slabo zamocowane. Wykonawca zostanie zobowiajzany do
poprawy mocowan.
Radny J.Kinski zapytal, gdzie byl inspektor nadzoru. Czy nie widziaf jak s .̂ zamocowane
urza_dzenia przed dokonaniem odbioru. Zaproponowano zaproszenie inspektora odbioru na
spotkanie.
71 Wodocia^g dla czterech zabudowan w Jarochowie jest aktualny przy budowie gazociqgu w

8/ Dokumentacja archiwalna b^dzie uporz^dkowana.
9/Modernizacja SUW w Korytach b§dzie realizowana w ramach zbrojenia terenow
inwestycyjnych w Korytach.
107 Sprawa solar 6w jest wtrakcie procedowania. Dotychczas ubezpieczyciel wyplacii 35000
zl za soiary zerwane .przez wiatr w Ose.dawicach u Pana Lewando'wskiego' i wymiana1

w^zownicy u Pana K.Ga_siorowicza
1 II Sprawa podla_czenia gazoci^gu do nowej Zelaznej jest rozwojowa.
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Ad.19.

Przyjeto protokoi Nr XL/2017 z dnia 6 lutego 2017r.

Ad. 20
Przewodniczacy zapytaf czego dotyczyfo spotkanie soitysow z przedstawicielem ZUK
Rrosniewice?
Sekretarz poinformowat, ze spotkanie dotyczylo zabierania smieci mieszartych w workach.
Smieci mieszane musza^ bye wystawiane w pojemnikach, ewentualnie sporadycznie jeden
worek przy koszu. Mieszkancy byli informowani o mozliwosci zaopatrzenia si§ w pojenmik
w Krosniewicach w formie zakupu lub wynajmu. Gmina mogla przyjajc na siebie zaopatrzenie
rnieszkancow w pojeroniki, Uznano jednak, ze pozostawienie tego w gestii ZUKU bedzie
koizystniejszym rozvvaajzaniem.
Softys E-Zurawicz zapytaia o mozliwos6 dowiezienia zwim na drog? 'koio Pana Rosiaica i
koto domkow jednorodzinnych. w Goszczynnie.
Sekretarz przypomm'ai o skiadaniu przez radnych oswiadczen majatkovvych za 2016 rok.
Radny J.Kinski zapytal o dzialk? A]NR w Drzykozack Czy agencja moze ja^przekazac
gminie ?
Weft pewiedzia?, -ze jesf -fe dziaika -fol-M -i ageSeja -Me -Moze -pzekaMe -Hieodpla®e .
Sprzedaz musi nastapic w formie przetargu.
Radny J.Kinski proponowal, aby gmina kupiia dziaik?.
Soltys A.Qlesinski poruszyl spraw? ogrodzenia postawionego w rowie przydroznym w
Qgrodzonej.
Radny T.Dymny powmcil .do kmestii budynka p.o bylym .GDEfoi. Uznano, ze powinna bj.6
osoba wyznaczona do dysponowania kluczami do obiektu i peiniaca nadzor nad korzystanie
z pomieszczen.

Ad,21
W zwiajzku z wyczerpaniern porz^dku obrad Przewodniczajcy Rady zarnknal obrady XLI
sesji.

Protokola\vala:
D. Kazmierczak
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